
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 27. 11. 2012 

MsÚ,  zasadacia miestnosť č. 219 Malacky 

v čase od 19:00 h do 22:10 h 

 

 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 

                podpredseda komisie – Ing. Jozef Bulla 

                členovia komisie – Mgr. Martin Macejka, Lívia Spustová , 

                                               Eva Režná, Rozália Habová, Andrej Hujsa, 

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD. 

Ospravedlnení: Bc. Kamil Ftáčnik. 

 
 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská. 

Vzhľadom na to, že sa niektorí pozvaní hostia ospravedlnili, program zasadnutia sa zmenil 

nasledovne: 

 

PROGRAM  

1. Zámer využitia kaštieľa, zbierka   

2. Plán marketingových aktivít         

3. Čerpanie rozpočtu mesta Malacky k 31.10.2012 a návrh na zmenu rozpočtu mesta 

Malacky  na  rok 2012 – Z138/2012  

4. Návrh rozpočtu mesta na rok 2013- 2015 – Z136/2012  

5. Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné  

stavebné odpady na rok 2013 – Z126/2012 

6. Návrh VZN o výške dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, 

dieťa  materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013 – Z127/2012 

7. Návrh na zverenie majetku mesta do správy príspevkovej organizácie mesta Malacky 

Mestské centrum kultúry – Z130/2012    

8. Návrh druhej zmeny rozpočtu MCK Malacky na rok 2012 – Z140/2012  

9. Návrh rozpočtu príspevkových organizácií mesta Malacky na roky 2013 – 2015 MCK – 

Z142/2012   

 



10. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu  rozpočtu mesta na roky  2013 -15 – Z137/2012 

11. Návrh rámcového plánu práce MsZ na rok 2013 – Z144/2012 

 
 
Hlasovali:                           5 za                              0 proti                          2 nevyjadril sa 
 ___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 1. 
V tomto bode mal primátor mesta RNDr. Ondrejka oboznámiť členov komisie s podrobnejším 
zámerom budúceho využitia kaštieľa a s účelom využitia financií vyzbieraných v rámci 
zbierky určenej na rekonštrukciu kaštieľa.  
 
Uznesenie: komisia KaCR odporúča presunúť tento bod na ďalšie zasadnutie komisie 
prípadne  žiada primátora mesta o písomné vyjadrenie, v ktorom členov komisie oboznámi 
so zámermi využitia kaštieľa, financovaním ďalších rekonštrukčných prác a zámerom 
využitia zbierky. 
 
Hlasovali:                           5 za                              0 proti                          2 nevyjadril sa 
 
K bodu 2. 
V tomto bode Mgr. Janotová oboznámila členov komisie s plánom marketingových aktivít 
oddelenia marketingu MsÚ na najbližší polrok. S predsedníčkou komisie sa zhodli na tom, že 
nie je nutné organizovať kvantum podujatí, ale je dôležité klásť dôraz najmä na ich kvalitu. 
Na januárové zasadnutie komisie navrhuje predsedníčka komisie Mgr. Trenčanská prizvať 
zástupcov organizácií, ktoré sa podieľajú na tvorbe celomestských podujatí za účelom 
prehodnotenia koncepcie programu a konceptu celomestských podujatí. Na záver vyjadrila 
predsedníčka opätovný nesúhlas s absenciou produktu cestovného ruchu, čím sa nenapĺňa 
podstata projektu PALTOUR.  
 
Uznesenie: predsedníčka komisie KaCR odporúča vedúcej oddelenia marketingu zvážiť 
postavenie zamestnanca RCDM, tak aby jeho náplňou práce nebolo technické 
zabezpečovanie kaštieľa, ale aby jeho činnosť bola zameraná na činnosti vyplývajúce 
z projektu, na základe ktorého bola vytvorená jeho pracovná pozícia.  
Členovia komisie opätovne odporúčajú vedeniu mesta zrealizovať partnerskú návštevu 
vedenia mesta, poslancov MsZ a členov komisie KaCR v partnerskom meste Marchegg 
a zámku Schlosshof. 
 
Hlasovali:                           5 za                              0 proti                          2 nevyjadril sa 
 
K bodu 3. 
V tomto bode sa členovia komisie zaoberali informáciou o čerpaní rozpočtu mesta Malacky 
k 31.10.2012 a návrhom na zmenu rozpočtu mesta Malacky  na  rok 2012.  
 
Uznesenie: členovia komisie KaCR žiadajú vedúcu oddelenia marketingu o vyhotovenie 
finančnej správy o čerpaní financií z rozpočtových položiek, ktoré boli v tomto roku minuté, 
resp. ušetrené na zabezpečenie kultúrnych podujatí a propagáciu mesta. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 



 
K bodu 4. 
V tomto bode vedúci ekonomického oddelenia, Ing. Adamovič podal vysvetlenie k vybraným 
položkám rozpočtu. A vysvetlil členom komisie prebytok ušetrených financií, ktorý vznikol 
na základe toho, že sa niektoré aktivity plánované na rok 2012, ktoré boli zahrnuté do 
rozpočtu mesta, nepodarilo v tomto roku uskutočniť. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
K bodu 5. 
V tomto bode sa členovia komisie zaoberali materiálom k návrhu sadzieb miestnych daní 
a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2013. Členom 
komisie sa zdá byť neprimerane vysoké percento dane za daň z pozemkov – konkrétne 
„zastavané plochy a nádvoria, ostatné plochy“. 
  
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál a odporúča zapracovať 
do všeobecne záväzného nariadenia mesta výnimku pre objektívne znevýhodnené subjekty 
(napr. majiteľov pozemkov v ochrannom pásme ťažobných sond, chránenom území atď.). 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
K bodu 6. 
V tomto bode sa členovia komisie stručne zaoberali materiálom k návrhu VZN o výške 
dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa  materskej školy a 
dieťa školského zariadenia na rok 2013. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
K bodu 7. 
K tomuto bodu a k bodom 8 a 9 bola prizvaná riaditeľka MCK Mgr. J. Zetková, ktorá sa 
z dôvodu choroby nemohla zúčastniť zasadnutia komisie a preto sa týmto, a nasledovne aj 
bodom 8 a 9 zaoberali členovia len stručne. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
K bodu 8. 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
K bodu 9. 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 



 
K bodu 10. 
Členovia komisie sa v tomto bode oboznámili so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu 
 rozpočtu mesta na roky  2013. 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
K bodu 11. 
Predsedníčka komisie na základe návrhu rámcového plánu práce MsZ na rok 2013 
oboznámila členov komisie s predbežným plánom zasadnutí komisie KaCR.. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
 
 
 
 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
 
 .......................................................                             ...................................................... 
 
      Ing. Ivana Nováková, PhD.                          Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

           tajomníčka komisie                            predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

V Malackách, 28. 11. 2012 


